
 

 

Zápis z jednání Výběrové komise MAS Znojemské vinařství 

konané dne 17. 01. 2019 v kanceláři č. 205, Dvořákova 21, Znojmo 

Přítomní hodnotící: dle prezenční listiny 

Manažer MAS: Bc. Zuzana Králová 

 

Program jednání dle pozvánky: 

1. Přivítání členů Výběrové komise 

2. Řádné proškolení ohledně výběru projektů, seznámení s Etickým kodexem, odpovědností a postupem hodnocení 

3. Hodnocení projektů dle předem stanovených kritérií 

4. Dotazy a diskuze 

 

Bc. Králová přivítala přítomné hodnotící a ještě před zahájením dalších kroků ověřila usnášeníschopnost orgánu. Poté podala návrh na doplnění programu 

jednání o bod – Volba předsedy Výběrové komise. Návrh na doplnění programu byl jednohlasně schválen a zařazen do programu jako bod č.2. Poté Bc. 

Králová se souhlasem všech zahájila jednání v 13:00 hod.  

 

Program jednání po doplnění: 

1. Přivítání členů Výběrové komise 

2. Volba předsedy Výběrové komise 

3. Řádné proškolení ohledně výběru projektů, seznámení s Etickým kodexem, odpovědností a postupem hodnocení 

4. Hodnocení projektů dle předem stanovených kritérií 

5. Dotazy a diskuze 

Za zapisovatelku byla navrhnuta sl. Bc. Hana Polehňová. 

 

 

 

 



 

 

Usnesení 17/01/2019/VK1 

Výběrová komise MAS schvaluje program jednání po doplnění a jmenuje zapisovatelku jednání Bc. Hanu Polehňovou. 

 

Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

1) Bc. Zuzana Králová přivítala přítomné členy Výběrové komise a předala jim potřebné podklady. 

 

Usnesení 17/01/2019/VK2 

Výběrová komise bere na vědomí převzetí podkladů k hodnocení projektů. 

 

Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

2) Bc. Zuzana Králová navrhla ke zvolení předsedy Výběrové komise pana Ferance. 

 

Usnesení 17/01/2019/VK3 

Výběrová komise schvaluje volbu předsedy Výběrové komise: pan Feranec Martin. 

 

Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 1 

 

3) Předseda Výběrové komise předal slovo manažerovi MAS k proškolení členů VK a postoupení k hodnocení projektů. Bc. Zuzana Králová seznámila 

přítomné s Interními postupy IROP, s kontrolními listy k věcnému hodnocení a informacemi potřebnými pro věcné hodnocení, dále s  předloženými 

projekty a s pravidly bodování. Členové Výběrové komise odevzdali podepsané etické kodexy dle vztahů k jednotlivým předloženým Žádostem o 

dotaci.  

 

Při prostudování etického kodexu se zjistilo, že pan Ing. Radek Janeček se nemůže zúčastnit hodnocení projektů, jelikož je ve střetu zájmů. Po tomto 

zjištění se dále nesměl účastnit hodnocení projektů. 

 

Dále se probíral bod preferenčních kritérií ve schválených kontrolních listech a bylo vyjádřeno přání, aby došlo při další výzvě k zapracování 

připomínek. Manažer MAS si tyto připomínky zaevidoval a budou zapracovány při dalším vyhlašování výzvy IROP-Bezpečnost dopravy. 

 

Usnesení 17/01/2019/VK4 

Výběrová komise bere na vědomí podmínky a pravidla hodnocení projektů, etický kodex a veškeré dokumenty s tímto spojené 

 



 

 

Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

4) Projekty hodnotili všichni přítomní hodnotitelé, (kromě pana Ing. Janečka, který byl ve střetu zájmu). Listy věcného hodnocení budou uloženy 

v šanonu v kanceláři MAS. Všechny hodnocené Žádosti o dotaci dosáhly stanoveného minimálního počtu bodů. Manažer MAS dále sestavil na 

základě výsledného sečtení bodů tabulku dle pořadí bodů projektů od nejvyššího hodnocení. V případě rovnosti bodů postupoval dle IP IROP, o 

pořadí projektů tedy rozhodoval čas podání Žádosti o podporu v MS2014+. Výběrová komise sestavila seznam vybraných a nevybraných projektů dle 

bodové hodnoty. Tento seznam byl sečten za přítomnosti všech členů, a poté ještě v kanceláři MAS pro ověření správnosti přidělených bodů. 

Seznam vybraných projektů: 

 

Pořadí Název 

projektu 

Číslo projektu Místo 

realizace  

 

Počet 

bodů 

CZV 

1 Rekonstrukce chodníků na návsi Bohutice CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0010128 Bohutice 80 1 249 502,- 

2 Chodníky podél silnice III/4136 CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0010180 Suchohrdly 

u Miroslavi 

80 393 650,- 

3 Parkovací stání u autobusové zastávky „Obecní úřad“ 

Milíčovice 

CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0010139 Milíčovice 77,5 965 636,- 

4 Chodník podél místní komunikace, Valtrovice CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0010195 Valtrovice 77,5 1 162 119,- 

5 Chodníky kolem silnice II/408, Milíčovice CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0010138 Milíčovice 65 193 488,- 

Celkem 3 964 395,- 

 

Usnesení 17/01/2019/VK5 



 

 

Výběrová komise schvaluje seznam vybraných projektů dle bodového ohodnocení, které bylo pro správnost údajů ještě dodatečně ověřeno přepočtem 

v kanceláři MAS. Výběrová komise doporučuje Vybrané Žádosti o dotaci k financování. Členové Výběrové komise vyhodnotili Žádosti o dotaci z IROP 

ve vztahu k alokaci pro danou výzvu. Byla vyhlášena výzva z  IROP, kde byla celková výše alokace 13 186 840,- Kč z toho na jeden projekt byla 

stanovena maximální výše 6 000 000,- Kč. 

Všechny Vybrané Žádosti o dotaci budou tedy doporučeny ke schválení. 

Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 1 

 

5) Bc. Zuzana Králová shrnula výsledky jednání Výběrové komise a upřesnila, že výstupem tohoto jednání jsou tabulky doporučených Žádostí o dotaci 

z 1.Výzvy MAS Znojemské vinařství-IROP-Rozvíjet dopravu, které budou dále projednány a schváleny dle Interních postupů pro IROP, to je zaslání 

tohoto zápisu VK mailem k odsouhlasení, kontrola Radou spolku a ověřeny Revizním výborem. 

 

Usnesení 17/01/2019/VK6 

Výběrová komise souhlasí s výsledky jednání Výběrové komise a bere na vědomí další postup MAS při hodnocení projektů. 

 

Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 1 

 

Bc. Zuzana Králová poděkovala všem přítomným členům Výběrové komise za účast a provedené hodnocení projektů a ukončila jednání Výběrové 

komise MAS. 

 

 

Ve Znojmě, dne 17. 01. 2019 

 

Zapsala: Bc. Hana Polehňová  ………………………….       Ověřil/a: Bc. Zuzana Králová  ……………………………… 

 

Předseda Výběrové komise: 

 

Martin Feranec………………………………….. 

 


